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INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy: Przywrócenia linii autobusowej relacji Rataje – Centrum Miasta. 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Wiele lat temu w Poznaniu funkcjonowała w Poznaniu „pospieszna” linia 

komunikacji autobusowej „A” relacji Górny Taras Rataj – Centrum. W związku z pytaniami 

mieszkańców proszę o informację, czy możliwe jest (czy jest zasadność, czy ZTM rozważał 

możliwość jej przywrócenia) przywrócenie jej funkcjonowania.  

 Mieszkańcy osiedli Armii Krajowej, Stare Żegrze, Polan wskazują, że w chwili 

obecnej brak jest bezpośredniego połączenia komunikacją autobusową do ścisłego centrum 

miasta. Linia „A” ułatwiłaby mieszkańcom Górnego Tarasu Rataj przemieszczanie się  

do centrum podczas prowadzonych obecnie prac przy modernizacji trasy tramwajowej na GTR. 

 

 

 
             Z poważaniem, 

 

        (-) Łukasz Kapustka 

 

     Radny Miasta Poznania 


